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 BR-01.0012.1.2.21.2016 

Protokół nr 44/2016 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 19 grudnia 2016 roku 

w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

Sprawy skarg oraz pism wpływających do Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzonej na poprzednim posiedzeniu Komisji skargi na 

działania Zarządu Budynków Komunalnych w Krakowie (dot. wypowiedzenia Skarżącej 

umowy najmu lokalu mieszkalnego) – znak sprawy: BR-01.1510.17.2016. 

Przewodniczący przypomniał, że Komisja uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 5 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 1 wstrzymującym się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzonej na poprzednim posiedzeniu Komisji skargi na 

działania Prezydenta Miasta Krakowa (dot. opieszałości i braku podjęcia skutecznych działań 

w kwestiach zgłoszonych przez Skarżącego) – znak sprawy: BR-01.1510.22.2016. 

Przewodniczący przypomniał, że Komisja uznała skargę za niezasadną. 

Komisja w obecności 5 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” 

i 1 wstrzymującym się” przyjęła projekt uchwały w sprawie ww. skargi.  

Przewodniczący zaproponował, aby głosowanie projektu uchwały w sprawie skargi  

znak: BR-01.1510.3.2016 przesunąć na posiedzenie Komisji w dniu 9 stycznia 2017 r. 

Propozycja została przyjęta 5 głosami „za” – jednogłośnie. 

 

Następnie Komisja rozpatrywała skargi: 

- przekazaną przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Krakowie skargę na nienależyte 

wykonywanie zadań przez Prezydenta Miasta Krakowa w sprawach ustalania warunków 

zabudowy – znak sprawy: BR-01.1510.19.2016. 

Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta Krakowa w tej sprawie. Na posiedzenie 

Komisji zaproszona została Skarżąca oraz Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki 

UMK. 

Skarżąca przedstawiła zarzuty opisane w skardze.  
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Wyjaśnień udzieliła Jadwiga Warat-Hapońska – Dyrektor Wydziału Architektury 

i Urbanistyki UMK oraz Beata Danielowska – Kierownik Referatu Ustalania Warunków 

Zabudowy ww. Wydziału.  

W dyskusji udział wzięli: Adam Kalita, Antoni Fryczek – Dyrektor Biura Kontroli 

Wewnętrznej.  

W związku z tym, że sprawa której dotyczy skarga jest rozpatrywana przez Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze oraz przez Naczelny Sąd Administracyjny, Przewodniczący Komisji 

zaproponował, aby przełożyć rozpatrywanie tej skargi na posiedzenie w dniu 13 lutego 

2017 r., aby zapoznać się z wynikami postępowania w tej sprawie przed ww. organami.  

Jednocześnie w związku z informacją przekazaną przez Skarżącą o umowie zawartej przez 

Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie z inwestorem zadania „Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami usługowymi i podziemnym garażem na 

działce nr 197/6 (część działki) i 197/5 obr. 17 Śródmieście przy ulicy Masarskiej 

w Krakowie” Przewodniczący zaproponował, aby wystąpić o przekazanie Komisji kopii tej 

umowy. Propozycje zostały przyjęte przez aklamację. 

Antoni Fryczek poinformował, że tego typu umowy są zawierane z inwestorami w przypadku 

gdy realizacja inwestycji wymaga budowy lub przebudowy drogi, a Miasto nie ma w planie 

środków na ten cel. Zaproponował, aby zaprosić przedstawiciela ZIKiT na posiedzenie 

Komisji, aby wyjaśnił stosowaną procedurę zawierania tego typu umów z inwestorami. 

- skargę na działania Prezydenta Miasta Krakowa i działania Wydziału Architektury 

i Urbanistyki UMK (dotyczy przebudowy i nadbudowy istniejącego budynku przy ulicy Koło 

Strzelnicy w Krakowie) - znak sprawy: BR-01.1510.24.2016 

Przewodniczący poinformował, że jest to nowa skarga i w związku z tym zostanie skierowana 

do Prezydenta z prośbą o udzielenie wyjaśnień. Jednocześnie w związku z tym, że na 

posiedzenie przybyła Skarżąca wraz z mężem Przewodniczący poprosił o przedstawienie 

Komisji istoty skierowanej skargi.   

Po wysłuchaniu argumentów Skarżących Przewodniczący poinformował, że po otrzymaniu 

wyjaśnień od Prezydenta na posiedzenie Komisji zaproszeni zostaną Skarżący oraz Wydział 

Architektury i Urbanistyki, 

- skargę na działania Prezydenta Miasta Krakowa i Urzędu Miasta Krakowa w kontekście 

braku właściwego nadzoru nad Krakowskim Towarzystwem Opieki nad Zwierzętami, 

prowadzącym schronisko dla bezdomnych zwierząt w Krakowie (znak sprawy:  

BR-01.1510.16.2016). 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja na poprzednim posiedzeniu nie była świadoma, że 

Prokuratura bada nadzór Prezydenta nad Krakowskim Towarzystwem Opieki nad 

Zwierzętami w związku z inną sprawą niż skarga skierowana do Komisji, dlatego Komisja 

powinna zająć się tą skargą. Następnie przedstawił wyjaśnienia jakie Komisja otrzymała od 

Prezydenta.  

Antoni Fryczek udzielił wyjaśnień na czym polega nadzór Prezydenta nad stowarzyszeniami. 

Zwrócił także uwagę, że odebranie psów Skarżącym zostało usankcjonowane prawomocnym 

orzeczeniem Sądu.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby zająć się skargą na kolejnym posiedzeniu 

Komisji i zaprosić Skarżących oraz Dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska UMK. 

- skargę spółki „Optima One” Spółka z o.o. na Prezydenta Miasta Krakowa i pracowników 

Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK (dot. naruszenia praworządności oraz interesów 

Spółki poprzez przewlekłe i biurokratyczne prowadzenie postępowania administracyjnego 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn. „Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego …. przy ul. Bochenka w Krakowie) - (znak sprawy:  

BR-01.1510.25.2016). 

Przewodniczący poinformował, że jest to nowa skarga i w związku z tym zostanie skierowana 

do Prezydenta z prośbą o udzielenie wyjaśnień. 

Zaproponował, aby po uzyskaniu wyjaśnień zaprosić skarżących na posiedzenie Komisji. 
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- przekazaną przez Prezydenta skargę dotyczącą sposobu załatwienia przez Prezydenta Miasta 

Krakowa skargi na działania służb podległych Prezydentowi Miasta Krakowa w kontekście 

podejmowanych przez Wydział Skarbu Miasta działań na szkodę członków Wspólnoty 

Mieszkaniowej budynku przy ul. Tynieckiej (znak sprawy: BR-01.1510.26.2016),  

Przewodniczący poinformował, że jest to nowa skarga i w związku z tym zostanie skierowana 

do Prezydenta z prośbą o udzielenie wyjaśnień. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo Przewodniczącego Rady i Zarządu 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim dotyczące Budżetu Obywatelskiego. Zaproponował aby 

skierować je do Prezydenta z prośbą o przekazanie Komisji wyjaśnień w tej sprawie.  

Przewodniczący przełożył na inny termin dyskusję na temat odpowiedzi Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu na pismo Komisji Rewizyjnej skierowane w związku 

z wnioskiem mieszkanki o skontrolowanie wydatków na dokumentacje dotyczące 

planowanych inwestycji, które nie zostały przeprowadzone. 

Poinformował również, że wpłynęła odpowiedź Prezydenta Miasta Krakowa na wystąpienie 

Komisji o przekazanie wykładni prawnej (wytycznych) co do zakresu kompetencji Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Krakowa w kwestii nadzoru sprawowanego przez Radę Miasta nad 

Dzielnicami Miasta Krakowa.  

 

Ad. 2 

Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący zaproponował harmonogram posiedzeń Komisji Rewizyjnej na rok 2017. 

Posiedzenia odbywać się będą w poniedziałki, w tygodniach sesyjnych, o godz. 15.00. 

Przewodniczący zaproponował, aby wyjątkowo 26 czerwca 2017 r. posiedzenie rozpocząć 

o godzinie 15.30 w związku z tym, że o godz. 15.00 odbędzie się posiedzenie Komisji 

Głównej. 

Propozycja została przyjęta przez aklamację.  

Przewodniczący i upoważnieni członkowie Komisji poinformowali o materiałach, z którymi 

zapoznali się w Prokuraturze w związku ze sprawą dotyczącą terenów Towarzystwa 

Sportowego „Wisła”. 

 

Ad. 3. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

O godzinie 16.45 prowadzący obrady zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

 

         Adam Kalita 

  Protokołowała: 

 

Jadwiga Jaskiernia  


